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Vragen van het lid Roemer (SP) aan
de minister en staatssecretaris van
Verkeer en Waterstaat en de minister
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het geweld in
de treinen. (Ingezonden 2 september
2008)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat geweld in treinen vaker voorkomt
en steeds harder wordt?1

2
Bent u bereid om het rapport van de
NS waarop de Telegraaf haar artikel
baseert openbaar te maken? Zo neen,
waarom niet?

3
Klopt het dat het aantal incidenten in
treinen toegenomen is in het tweede
kwartaal van dit jaar? Zo ja, welke
oorzaken ziet u hiervoor en wat wilt u
hiertegen doen?

4
Kunt u aangeven bij hoeveel
verzoeken om assistentie van een
conducteur de politie niet is komen
opdagen? Waarom heeft de politie
hier in deze gevallen geen gehoor
aan gegeven?

5
Bent u bereid maatregelen te nemen,
zodat de politie sneller optreedt bij
verzoeken van conducteurs om
assistentie? Zo ja, welke maatregelen
gaat u nemen? Zo neen, waarom
niet?

6
Kunt u aangeven in hoeverre de
aanwezigheid van personeel op
treinen en stations een positieve
uitwerking heeft op de veiligheid en
het veiligheidsgevoel? Zo neen, bent
u bereid dit te onderzoeken? Zo ja,
hoe baseert u uw beleid hierop?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
De Roon en Madlener (PVV),
ingezonden 29 augustus 2008
(vraagnummer 2070828500).

1 De Telegraaf, 28 augustus 2008.
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